
Van:  Luc ia de Jong <yogawest land@gmai l .com>  

Verzonden:  v r i jdag 28  februar i  2025 17 :41  

Aan:  Gr i f f ie  <Gr i f f ie@GemeenteWest land.n l>  

Onderwerp:  Br ie f  aan gemeenteraad  

 

 

Betref t :  Behoud van  het  Open Huis  in  Heenweg –  oproep aan de gemeenteraad  

 

Geachte f ract ie leden,  

 

Aanstaande d insdag 4 maart  za l  t i jdens de rondvraag in  de commiss ie Ru imte een vraag van de 

PvdA over de Fi tbox in  Heenweg aan de orde  komen.  Naar aanle id ing h iervan wi l len wi j  a ls  

Yogastudio West land u  graag nader in formeren en onze v is ie  op de ontwikkel i ngen delen.  

 

Zoals  u wel l icht  weet ,  was het  oorspronkel i jke p lan om het  Open Huis  in  Heenweg te  s lopen om 

plaats  te  maken voor onder meer een Fi tbox.  Inmiddels  heef t  wethouder  Ferwerda namens het  

col lege la ten weten dat  de Fi tbox ‘s impelweg n ie t  haalbaar is  vanwege een  structureel  tekor t ’ .  

Toch b l i j f t  de gemeente  vasthouden aan de s loop van het  Open Huis ,  terwi j l  daar  nu  een 

groenstrook voor in  de p laats  l i jk t  te  komen.  

 

Wi j  v ragen ons af :  waarom zou een degel i jk  gebouw, waar in  a l  der t ien jaar  een goedlopende 

yogastudio is  gevest igd,  moeten wi jken voor  een  s tuk je  groen? Hierdoor  zouden ongeveer 130 

act ieve leden van onze s tud io hun p lek ver l iezen,  terwi j l  de wethouder zegt  beweging ju is t  te  

wi l len s t imuleren.  Di t  be le id  is  n ie t  a l leen tegens tr i jd ig ,  maar ook onbegr i jpe l i jk .  

 

Daarnaast  is  he t  in  t i jden waar in  duurzaamheid hoog op de agenda s taa t  n ie t  te  verantwoorden 

om een in  goede s taat  verkerend pand te  s lopen .  Het  gebouw is  n ie t  verouderd of  onbru ikbaar;  

het  word t  momenteel  ze l fs  bewoond door jongeren v ia  een ant i -k raak rege l ing,  d ie  het  net jes  

onderhouden.  Er  z i jn  zoveel  betere bestemmingen voor het  pand te  bedenken:  k inderopvang,  een 

buurthu is  of  een andere maatschappel i jke funct ie .  Het  beoogde Fi tpark  kan bovendien pr ima 

worden gereal iseerd op de p lek van het  hu id ige t rapv eld je ,  zonder onnodige s loop van het  Open 

Huis .  

 

Wi j  v rezen dat  de s loop voora l  word t  doorgezet  omdat  d i t  oo i t  is  be loo fd  aan de 

pro jectontwikkelaar  van de oml iggende n ieuwbouw. Di t  zou betekenen da t  f inanc ië le  be langen 

zwaarder wegen dan  het  welz i jn  van inwoners.   

Zoals  Boudewi jn  de Groot  a l  60 jaar  ge leden zong:  het  ge ld gaa t  a l t i jd  voor .  Maar moeten  130 

act ieve bewoners daar nu weer eens de dupe van worden?  

 

Wi j  doen daarom een dr ingend beroep op u  om k r i t isch te  k i jken naar d i t  bes lu i t  en het  Open Huis  

te  behouden.  Laten  we k iezen voor een oploss ing d ie  recht  doet  aan de gemeenschap en het  

be lang van duurzaamheid.  

 

Met  vr iendel i jke groet ,  

 

Luc ia de Jong en Ton Groenendi jk ,  

Yogastudio West land  

 

 


